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In this paper the sanitary-epidemiological risk of municipal solid waste landfill and the importance of waste 
stowage by layers with the inert material are described. There were made a research proving the usage of the special 
material MP-1 as one of the layers on municipal solid waste polygon. This material is made from slug formed during 
ferrovanadium production. It is shown by the experiment that this material (MP-1) can be used as one of the layers 
on municipal solid waste landfill. It is also proved that this slug has a bactericidal properties to Escherichia coli. So, 
this material can be used as a material for intermediate suction compacted layer of solid waste. This research let us to 
expand the range of ferrous metallurgy solid waste application and reduce the negative influence of industrial waste on 
the environment.
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Для исследования поведения пользователя в социальной сети и настройки под психосемантический про-
филь пользователя социально значимых сообщений была поставлена задача – создать автоматизированную 
систему оценки профиля. В качестве основополагающей выдвинута гипотеза о возможности определения в 
автоматизированном режиме без привлечения эксперта психосемантического профиля пользователя на основе 
анализа его сообщений и комментариев на стене в социальной сети. В данной работе представлена методика 
выявления семантических дифференциалов на основе работ Артемьевой, Петренко и описан эксперимент, ре-
зультаты которого дали необходимые знания в виде построенной онтологии с «эмоциональными шкалами», 
содержащими психосемантические дифференциалы, для дальнейшей оценки профиля. На базе созданной он-
тологии и индекса PMI-IR создана программная система, работа с которой подтверждает выдвинутую гипотезу.
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For the study of user behavior in a social network and configure a user profile psychosemantic socially relevant 
messages was a task – to create an automated system for evaluating profile. Was defined hypothesis - “The possibility 
of determining psychosemantic user profile in an automated mode. Performs work on the basis of his analysis of posts 
and comments on the wall of a social network.” This paper presents a method for identifying semantic differentials on 
the basis of the works Artemievoy, Petrenko and describes an experiment, the results of which were given the necessary 
knowledge in the form of ontology built for further evaluation profile. Based on established ontologies and PMI-IR 
index created the software system, the work which confirms the hypothesis put forward.
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Нелинейную работу бетона предлагают учитывать различными аналитическими зависимостями. Мы рассмотрим 
некоторые из них. Вопрос о применении диаграмм деформирования осевого сжатия в расчётах конструкций, находящих-
ся в сложнонапряжённом состоянии, волнует учёных и по настоящее время. В данной статье проанализированы расчёты 
55 экспериментальных образцов в виде железобетонных колонн. При применении в вычислениях трёх различных диа-
грамм деформирования бетона, значения прочности оказались примерно одинаковы. Прочность, определённая, согласно 
разработанному алгоритму, с учётом нелинейного деформирования бетона по экспоненциальной зависимости, показала, 


